
PROTOKÓŁ                                
z XXVIII Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 30 czerwca 2021 roku. 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 30 czerwca 2021 r. o godz. 13.00 w sali konferencyjnej budynku A Zespołu Szkół  
im. J. Nojego w Czarnkowie odbyła się XXVIII Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą 
otworzył Pan Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 
17 radnych, nieobecnych 4 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Sławomir Biliński, Grzegorz Bogacz, Szymon Rojewski, Piotr 
Waśko. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego 
porządku obrad? 

Zmian nie wniesiono, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku 
obrad zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Sławomir Biliński, Grzegorz Bogacz, Szymon Rojewski,   
Piotr Waśko):  

- 17 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3 
Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji z dnia 25 maja 2021 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z XXVII Sesji  
z dnia 25 maja 2021 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXVII Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 25 maja 2021 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Sławomir Biliński, Grzegorz Bogacz, Szymon Rojewski,   
Piotr Waśko):  

- 15 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 2 głosy wstrzymujące. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Na salę przybył radny Grzegorz Bogacz. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 18 radnych. 
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Ad.4 

Ocena funkcjonowania Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2020 rok oraz podjęcie 
uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki. 

 Pisemną informację na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance 
za 2020 rok oraz projekt uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki radni 
otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą Sesję, w związku z tym Przewodniczący Rady 
zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania tej informacji w dniu dzisiejszym, czy ktoś  z radnych ma pytania 
w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II                    
w Trzciance za 2020 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Sławomir Biliński, Szymon Rojewski, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 1. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/184/2021  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2020 rok została podjęta i stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad.5 

Ocena sytuacji Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance w oparciu o analizę raportu                        
o sytuacji ekonomiczno-finansowej jednostki oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Pisemną informację na temat sytuacji Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2020 
rok - analizę raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala oraz projekt uchwały w tej sprawie radni 
otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą Sesję, w związku z tym Przewodniczący Rady 
zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania tej informacji w dniu dzisiejszym, czy ktoś z radnych ma pytania 
w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 
2020 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Sławomir Biliński, Szymon Rojewski, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 1. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/185/2021  w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2020 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu. 

Ad.6 

Ocena funkcjonowania Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2020 rok oraz podjęcie 
uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki. 
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Pisemną informację na temat funkcjonowania Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie 
za 2020 rok oraz projekt uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki radni 
otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą Sesję, w związku z tym Przewodniczący Rady 
zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania tej informacji  w dniu dzisiejszym, czy ktoś  z radnych ma pytania 
w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej   
w Czarnkowie za 2020 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Sławomir Biliński, Szymon Rojewski, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/186/2021  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2020 rok rok została podjęta i stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad.7 

Ocena sytuacji Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie w oparciu o analizę raportu                        
o sytuacji ekonomiczno-finansowej jednostki oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Pisemną informację na temat sytuacji Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2020 
rok - analizę raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu oraz projekt uchwały w tej sprawie radni 
otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą Sesję, w związku z tym Przewodniczący Rady 
zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania tej informacji w dniu dzisiejszym, czy ktoś z radnych ma pytania 
w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 
2020 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Sławomir Biliński, Szymon Rojewski, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/187/2021  w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2020 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 18 
do niniejszego protokołu. 

Ad.8 
Raport o stanie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż raport o stanie Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego za 2020 rok radni otrzymali już wcześniej, każdy z radnych miał możliwość zapoznania się   
z przygotowanym materiałem, w związku z tym Przewodniczący zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania 
Raportu w dniu dzisiejszym? 

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia Raportu o stanie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 
2020 rok. 

 Raport został przekazany radnym drogą elektroniczną w wymaganym terminie oraz opublikowany 
w Biuletynie Informacji Publicznej wraz z informacją o możliwości udziału mieszkańców w debacie nad 
Raportem. Do dnia poprzedzającego dzień sesji, nie wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców dotyczące 
chęci zabrania głosu w debacie nad Raportem. 

Ad.9 

Debata nad Raportem o stanie Powiatu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad Raportem o stanie Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego za 2020 rok. 

 Radni nie zabrali głosu w debacie. 

 Przewodniczący Rady zamknął debatę. 

Ad.10 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego                             
i głosowanie nad uchwałą. 
 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie wotum 
zaufania dla Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, czy ktoś z radnych ma pytania dotyczące 
projektu tej uchwały? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

  W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                                    
w sprawie wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Sławomir Biliński, Szymon Rojewski, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/188/2021  w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 
Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu. 

Na salę przybył radny Szymon Rojewski. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 19 radnych. 

Ad.11 

Analiza finansów Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, stan według wykonania roku 2020   
z uwzględnieniem budżetu na 2021 rok. 

Rada Powiatu, na prośbę Starosty Powiatu, zapoznana została z analizą finansów Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego według stanu wykonania za 2020 rok i w porównaniu do lat poprzednich 
oraz z uwzględnieniem budżetu na 2021 rok, według stanu na dzień 30 maja 2021 roku, którą przedstawił 
przedstawicielem firmy consultingowej ProPolis Pan Dariusz Giza. 

Przedstawiciel Firmy zaprezentował, w formie prezentacji multimedialnej, zestawienie na 
przestrzeni lat 2019-2020 planowanych i wykonanych dochodów i wydatków bieżących, nadwyżki bieżącej 
i nadwyżki operacyjnej, porównanie rachunku przepływów w latach 2015-2020, dochody  
z tytułu subwencji oświatowej oraz dochody i wydatki bieżące w obszarze oświaty, analizę możliwości 
inwestycyjnych i wiarygodności kredytowej oraz kształtowanie się wskaźnika obsługi zadłużenia z art. 243 
ustawy o finansach publicznych w latach 2012-2036. 

Prezentacja multimedialna w formie wydruku papierowego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu.  
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Ad.12 

Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 
rok. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok omówione zostało w pełnej szczegółowości na wspólnym 
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu w dniu 08 czerwca 2021 r. gdzie również przekazano radnym 
ogólnie informacje w zakresie sprawozdań finansowych Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok 
oraz informację o stanie mienia powiatowego sporządzonego za okres: od dnia 1 stycznia 2020 roku do 
dnia 31 grudnia 2020 roku. Natomiast Komisja Rewizyjna w szczegółach zapoznała się   
i rozpatrzyła sprawozdania finansowe Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok ( posiedzenie to 
odbyło się również w dniu 08 czerwca 2021 r.) 

 Radni, na wspólnym posiedzeniu Komisji, zapoznani zostali także ze sprawozdaniem                           
z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej, które zostało 
złożone i zatwierdzone w dniu 30 czerwca 2021 roku na Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego.   

W związku z tym, w dniu dzisiejszym Skarbnik Powiatu przedłożyła radnym najważniejsze dane 
dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, w formie prezentacji 
multimedialnej, której wydruk papierowy stanowi załącznik nr 16 ( 23 ) do niniejszego protokołu.  

Salę opuścił radny Janusz Rajek. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 18 radnych.  

Ad.13 

Omówienie sprawozdań finansowych Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W dniu dzisiejszym Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy jest potrzeba ponownego 
omawiania sprawozdań z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok, które 
omawiane były na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 08 czerwca 2020 r., które radni otrzymali 
również w formie elektronicznej w dniu 25 maja 2021 r.  

Radni nie widzieli potrzeby ponownego omawiania sprawozdań. 

Ad.14 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o sprawozdaniu                              
z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia 
jednostki i objaśnieniami. 

Przewodniczący Rady zapoznał radnych z opinią o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki i objaśnieniami, wyrażoną w Uchwale   
Nr SO-13/0954/244/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 28 
kwietnia 2021 r.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu działając na podstawie art. 13 pkt 5 
i art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 7 października 1992 roku o regionalnych izbach obrachunkowych   ( Dz. U.   
z 2019 r. poz. 2137 ze zm.), w związku z art. 267 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  o finansach publicznych 
( Dz. U z 2021 r. poz. 305 ) wyraził opinię pozytywną o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok wraz  z informacją  o stanie mienia jednostki i objaśnieniami. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 17( 24 ) do niniejszego protokołu. 

Ad.15 

Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 
Zarządowi Powiatu. 

  Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zabranie głosu                          
w tym punkcie.  
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  Pan Bogdan Tomaszewski przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał podjętą na posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej  w dniu 8 czerwca 2021  roku Uchwałę Nr 3/2021 w sprawie wniosku  o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu, w której Komisja po rozpatrzeniu sprawozdań finansowych, 
sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020 rok wnioskuje  o udzielenie absolutorium Zarządowi 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

Przedmiotowa uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 ( 25 ) do niniejszego protokołu. 

Ad.16 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego o udzielenie Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady zapoznał radnych z opinią o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiemu z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok,  wyrażoną w Uchwale Nr SO-13/0955/256/2021 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 23 czerwca 2021 r.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wyraził opinię, że wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z wykonania budżetu za 2020 rok został podjęty zgodnie   
z wymogami prawa i jest uzasadniony.  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 19 ( 26 ) do niniejszego protokołu. 

Ad.17 

Debata budżetowa. 

Przewodniczący Rady otworzył debatę budżetową. 

Z uwagi na to, że sprawozdania zostały szczegółowo omówione na Komisjach i na wszelkie 
wątpliwości i pytania radni uzyskali odpowiedź, w dniu dzisiejszym nie zabrali głosu w debacie.  

W związku z tym Przewodniczący Rady zamknął debatę budżetową.  

Ad.18 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Sławomir Biliński, Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 ( 27 ) do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/189/2021  w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem   
z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok została podjęta i stanowi załącznik 
nr 21 ( 28 ) do niniejszego protokołu. 
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Ad.19 

 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2020 
rok oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który zwrócił się do Rady 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu, jeszcze raz 
podkreślając, że Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wyraził opinię, że wniosek 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z wykonania budżetu za 2020 rok został podjęty zgodnie   
z wymogami prawa i jest uzasadniony.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego za 2020 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Sławomir Biliński, Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 ( 29 ) do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/190/2021 w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego za 2020 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 23   
( 30 ) do niniejszego protokołu. 

W tym momencie Przewodniczący Rady pogratulował Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego otrzymanego absolutorium za 2020 rok, jednocześnie dziękując wszystkim tym, którzy do 
tego się przyłożyli, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik jak i pracownikom Starostwa Powiatowego. 
Podziękowania w formie bukietu kwiatów wręczone zostały na ręce Pani Skarbnik. 

Starosta, w imieniu Zarządu Powiatu, podziękował za otrzymane absolutorium, jednak nie dałoby 
się otrzymać pozytywnego wyniku gdyby nie było pracy zbiorowej nad budżetem. Starosta podziękował 
Radzie Powiatu z Przewodniczącym Rady na czele, za to, że obdarzyli Zarząd Powiatu zaufaniem, co było 
widać przy dwóch dzisiejszych głosowaniach, mowa tutaj o głosowaniu nad wotum zaufania i nad 
absolutorium, gdzie Rada Powiatu głosowała nad wykonaniem budżetu za 2020 rok. Podziękował Radzie 
Powiatu za zaufanie, że Zarząd Powiatu mógł dokonywać zmian z budżecie gdy była taka potrzeba. Zmiany 
dokonywane były również przez Radę Powiatu, ale w większości przez Zarząd Powiatu. Rada dała 
Zarządowi mandat zaufania, Zarząd starał się tego zaufania nie zawieść i podejmował takie decyzje   
w kwestii budżetu, które były decyzjami wyważonymi, oszczędnościowymi i jak najbardziej potrzebnymi  
w ówczesnym czasie roku 2020, a dodać należy, że rok 2020 był rokiem niełatwym. Podziękowania należą 
się również Pani Sekretarz Powiatu za pracę na rzecz Urzędu, ale przede wszystkim za olbrzymi wkład za 
przygotowanie Raportu o stanie Powiatu, nad którym pracowała prawie trzy miesiące. Pani Skarbnik za 
prawidłowe prowadzenie budżetu i upominanie, pilnowanie Zarządu, aby nie podejmowano błędnych 
decyzji jeśli chodzi o budżet. Starosta podziękował również wszystkim pracownikom Urzędu, bo jak 
wcześniej podkreślił, wynik jest pracą zbiorową. Podziękował kierownikom jednostek (oświata, pomoc 
społeczna), kierownikom Szpitali, za osiągnięte wyniki. W budżecie widać zadania realizowane wspólnie  
 z samorządami gminnymi, współpraca z tym gminami, gdzie prowadzone są wspólne interesy jest 
wzorowa. Jest to dobrze odbierane w gminach, bo Powiat reaguje na potrzeby gmin, mieszkańców 
powiatu, stąd nie obyło się bez podziękowań dla włodarzy Gmin, dla Rad Gminnych. Starosta odniósł się 
również z podziękowaniami dla Pań i Panów Posłów a w szczególności podziękował Posłowi Krzysztofowi 
Czarneckiemu, gdyż otacza nasz Powiat olbrzymią pomocą, której na co dzień Zarząd nie afiszuje, ale 
dzisiaj przy absolutorium, należy to podkreślić. Te słowa podziękowania Panu Posłowi się należą. 
Podziękowania otrzymał także Wojewoda Wielkopolski, Marszałek Województwa Wielkopolskiego oraz 
radni Sejmiku z regionu północnej Wielkopolski. Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta jeszcze raz 
podziękował Radzie Powiatu za otrzymany mandat zaufania, dodał, że Zarząd Powiatu będzie robił 
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wszystko aby tego mandatu zaufania nie stracić. Starosta podziękował również całemu Zarządowi 
Powiatu, za podejmowane decyzje, które w większości są decyzjami jednogłośnym, za decyzje 
podejmowane   
w sposób transparentny, podparty logiką i potrzebami mieszkańców Powiatu. 

Przewodniczący Rady jeszcze raz pogratulował Zarządowi wyniku budżetu roku 2020, przechodząc 
do kolejnego punktu obrad.  

Salę opuścił radny Zbigniew Piątek. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 17 radnych. 

Ad.20 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2021-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036, czy radni mają 
pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036.   

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2020-2036. W obecności 5 członków Komisji, propozycję zmian przegłosowano stosunkiem głosów:   
5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-
2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17  radnych (nieobecni radni: Sławomir Biliński, Zbigniew Piątek, Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/191/2021  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036 została podjęta i stanowi załącznik   
nr 33 do niniejszego protokołu. 

b) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok.    

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok.  W obecności 5 członków Komisji, 
propozycję zmian przegłosowano stosunkiem głosów: 5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
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 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17  radnych (nieobecni radni: Sławomir Biliński, Zbigniew Piątek, Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/192/2021  w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 
2020 rok  została podjęta i stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

c) planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych 
Rady Powiatu na II półrocze 2021 roku, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie planu 
pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na II 
półrocze 2021 roku, czy radni mają pytania w tym punkcie, czy propozycję do planów pracy? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych Rady 
Powiatu na II półrocze 2021 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17  radnych (nieobecni radni: Sławomir Biliński, Zbigniew Piątek, Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVIII/193/2021  w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 
2020 rok  została podjęta i stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

Salę opuścili kolejno radny Grzegorz Bogacz i radny Zbigniew Paszko. Od tego momentu w Sesji 
uczestniczy 15 radnych. 

Ad.21  

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XXVII a XXVIII Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

Salę opuścił radny Zbigniew Paszko. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 14 radnych.  

W dniu dzisiejszym Starosta uzupełnił informację o posiedzenie Zarządu, które miało miejsce w dniu 24 
czerwca br.  

W sprawach z zakresu edukacji poruszano następujące tematy: 

1) informacja o pracy Okręgowej Stacji Kontroli Pojazdów w miesiącu czerwcu br. oraz perspektywy 
dalszej działalności Stacji – spotkanie z dyrektorem Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie – 
Zarząd zastanawia się nad różnymi wariantami, albo uzdrowienia sytuacji finansowej Stacji, albo 
szukania innych rozwiązań, dzierżawy czy sprzedaży. Na ten czas znalazł się młody diagnosta, który   
w dalszym ciągu będzie Stację prowadził ( poprzedni odszedł na emeryturę z racji wieku), a Zarząd daje 
sobie przynajmniej rok czasu na podjęcie ewentualnych dalszych decyzji w tym temacie, które wiązałby 
się ze zmianą w planie zagospodarowania przestrzennego miasta Czarnkowa.  
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2) wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o środki na wykonanie prac zapewniających 
bezpieczeństwo na boisku szkolnym oraz dostępność do budynku szkoły – spotkanie z dyrektorem 
szkoły – Zarząd do tematu powróci po rozliczeniu budżetu za I półrocze 2021 roku,  

3) wnioski dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o dodatkowe środki na wykonie prac 
remontowych i zabezpieczających – spotkanie z dyrektorem szkoły – jeden z wniosków dotyczący 
zakupu i montażu dwóch kompletów detektorów gazu z systemem odcinającym dopływ gazu 
rozpatrzono pozytywnie, do pozostałych dwóch wniosków Zarząd powróci po rozliczeniu budżetu za I 
półrocze 2021 roku, 

4) podjęto uchwały w sprawie przedłużenia powierzenia stanowisk dyrektorów Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznych w Czarkowie, Trzciance i Krzyżu Wlkp., 

5) wysłuchano informacji o skutkach wzrostu płac dla pracowników administracji i obsługi w szkołach 
i jednostkach oświatowych – średni wzrost wynagrodzenia 200 zł brutto, 

6) zapoznano się i pozytywnie zaopiniowano propozycję rozdysponowania części rezerwy oświatowej dla 
szkół i jednostek oświatowych, 

7) zatwierdzono przyznanie pomocy zdrowotnej w II kwartale 2021 r. dla nauczycieli, nauczycieli 
emerytów i rencistów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat. 

W sprawach z zakresu gospodarowania mieniem powiatu pozytywnie rozpatrzono prośbę osoby fizycznej 
o uzgodnienie trasy projektowanego przyłącza wodociągowego, podejmując w tym zakresie stosowną 
uchwałę.   

W sprawach z zakresu finansów powiatu Zarząd: 

1) podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu powiatu za 2020 rok, 

2) zapoznał się z propozycją zmian do uchwały budżetowej, co zostało zatwierdzone na dzisiejsze Sesji. 

Rozpatrzono: 

-   wnioski Stowarzyszeń o zawarcie aneksów do umów na realizację zadań publicznych powiatu –  
chodzi o wewnętrzne przesunięcia środków. 

-  wniosek Gminy Czarnków o wyrażenie opinii w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
oraz podjęto uchwałę w tej sprawie.   

Zapoznano się z informacją o wynikach kontroli przeprowadzonej w Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Czarnkowie. Żadnych poważnych spraw, które mógłby budzić niepokój, w toku kontroli 
nie stwierdzono. 

Zapoznano się również z informacją o wpisaniu wniosków powiatu w zakresie przejść dla pieszych na listę 
projektów przekazaną do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów w celu zatwierdzenia. 

W sprawach różnych posiedzenia Zarządu Wicestarosta zapoznał członków Zarządu z wstępnymi 
założeniami Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, jest to nowy rządowy 
program realizowany przez Bank Gospodarstwa Krajowego. Temat będzie kontynuowany na kolejnym 
posiedzeniu Zarządu, na które poproszony zostanie dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie.  

Ponadto, Starosta poinformował radnych, iż w dniu 1 lipca br., wspólnie z Wicestarostą udaje się 
do Szamotuł na spotkanie Wicepremierem Jarosławem Gowinem, któremu towarzyszył będzie Poseł 
Grzegorz Piechowiak Sekretarz Stanu w Ministerstwie Rozwoju, Pracy i Technologii oraz pełnomocnik 
rządu ds. inwestycji zagranicznych. Natomiast w dniach 5-6 lipca br. będzie brał udział w Konwencie 
Starostów Północnej Wielkopolski, które odbędzie się w Jarocinie.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty, dotyczące 
przedłożonej informacji? 

Pytań nie zgłoszono.  
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Ad.22 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 

Komisja Rewizyjna uczestniczyła we wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu w dniu   
8 czerwca br., na którym  analizowano sprawozdania z wykonania planów finansowych samodzielnych 
publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 2020 rok które zostały zatwierdzone w dniu dzisiejszym. 
Zapoznała się i analizowała sprawozdanie Zarządu Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z wykonania 
budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok. Po wspólnym posiedzeniu Komisja Rewizyjna 
podjęła uchwałę w sprawie wniosku  o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu.  

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się wspólnie z pozostałymi Komisjami stałymi Rady 
Powiatu  na posiedzeniu w dniu 8 czerwca br., na którym  analizowano sprawozdania z wykonania planów 
finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 2020 rok które zostały 
zatwierdzone w dniu dzisiejszym. Zapoznała się i analizowała sprawozdanie Zarządu Powiatu Czarnkowsko 
– Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok. Komisja 
Budżetowo-Gospodarcza spotkała się również w dniu dzisiejszym, na którym to posiedzeniu omówiła i 
pozytywnie zaopiniowała zamiany do uchwały budżetowej powiatu oraz zmiany do WPF-u, które na 
dzisiejszej Sesji zostały zatwierdzone.  

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  również uczestniczyła we wspólnym posiedzeniu Komisji 
stałych Rady Powiatu w dniu 8 czerwca br., na którym  analizowano sprawozdania z wykonania planów 
finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 2020 rok które zostały 
zatwierdzone w dniu dzisiejszym. Zapoznała się i analizowała sprawozdanie Zarządu Powiatu Czarnkowsko 
– Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok. 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych podobnie jak inne Komisje uczestniczyła we wspólnym 
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu w dniu 8 czerwca br., na którym  analizowano sprawozdania                 
z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 2020 rok 
które zostały zatwierdzone w dniu dzisiejszym. Zapoznała się i analizowała sprawozdanie Zarządu Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok. 

Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa podobnie jak inne Komisje 
uczestniczyła we wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu w dniu 8 czerwca br., na którym  
analizowano sprawozdania z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki 
zdrowotnej za 2020 rok które zostały zatwierdzone w dniu dzisiejszym. Zapoznała się i analizowała 
sprawozdanie Zarządu Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji również uczestniczyła we wspólnym posiedzeniu Komisji 
stałych Rady Powiatu w dniu 8 czerwca br., na którym  analizowano sprawozdania z wykonania planów 
finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 2020 rok które zostały 
zatwierdzone w dniu dzisiejszym. Zapoznała się i analizowała sprawozdanie Zarządu Powiatu Czarnkowsko 
– Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.23 

Interpelacje radnych. 

 Radni nie złożyli interpelacji na dzisiejszej Sesji. 

Ad.24 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 

 Głos zabrał radny Zbigniew Maćkowiak odnosząc się w kilku słowach do odpowiedzi jakie 
otrzymał na zgłoszone przez siebie interpelacje w miesiącu kwietniu br. Pierwsza z interpelacji dotyczyła 
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organizacji ruchu na drodze wojewódzkiej nr 180 w Trzciance, w pobliżu Lidla. Odpowiedź jest właściwa, 
jako radny jest zadowolony z tej odpowiedzi. Natomiast druga interpelacja dotyczyła sposobu 
prowadzenia działalności przez lekarzy podstawowej opieki zdrowotnej (poz) na terenie powiatu 
czarnkowsko-trzcianeckiego, szczególnie poz-u w Trzciance.  Interpelacja przesłana została przez Starostę 
do NFZ, NFZ odpowiedzi w tej sprawie udzielił. Radny, po jej przeczytaniu, ma pewne wątpliwości. Po jej 
przeanalizowaniu stwierdził, że w sposób jaskrawy, wyraźny pokazane jest w tej odpowiedzi, w jaki sposób 
NFZ drwi sobie z Pana Starosty i z wszystkich tych, dla których zdrowie naszego społeczeństwa jest ważne. 
W odpowiedzi wskazane są różne sytuacje, Covid-19, sytuacja trudna do panowania, są obostrzenia. 
Wszystko do chyba wszyscy doskonale rozumiemy, ale na sam koniec odpowiedzi zamieszczono tabelkę, 
w której pokazano plan przyjęć w ramach poz, w dwóch punktach lekarzy rodzinnych w samej Trzciance. 
W drugiej części zamieszczono tabelkę pokazując w niej przekrój wszystkich udzielanych świadczeń przez 
poz na terenie powiatu. Radny porównał dane dotyczące Trzcianki z tabeli zbiorczej z danymi dotyczącymi 
samej Trzcianki. W jednej tabeli dotyczącej teleporad w Trzciance wskazano liczbę 14 913, w drugiej tabeli 
jest ich mniej o 1011, jest to bardzo duża różnica. Jeżeli takie dane przesyłane są do Starosty, to sobie kpią 
ze Starosty i z nas wszystkich. Informacja jest niezgodna. Radny dodał, że jest zadowolony jako radny, bo 
odpowiedź otrzymał, ale dane w tej odpowiedzi są malutko kłamliwe.  

 Starosta w kilku słowach odniósł się do artykułu w Głosie Wielkopolskim, w którym mowa   
o nowym pomyśle NFZ i Ministra Zdrowia jeśli chodzi poz-y. Z doniesień wie, że mają być weryfikowane 
kontrakty poz, które kończą się z dniem dzisiejszym, z większością poz-ów nie zostaną podpisane 
kontrakty, ale to będzie kolejne nieszczęście, bo jeżeli przychodnia zostanie zamknięta, to pacjent 
pozostanie bez lekarza. Wg. nowego pomysłu ma on się zapisać do innego lekarza poz-u. Co do 
odpowiedzi, jaką otrzymał radny Maćkowiak, są to dane z NFZ, informację należy przyjąć bo nie ma 
podstaw do podważania tych danych.  

 Następnie głos zabrał radny Janusz Białoskórski poruszając trzy sprawy.  

Pierwsza sprawa skierowana jest do Starosty, do Zarządu Powiatu, aby pochylił się nad 
problemem suszy na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, aby wystąpił z wnioskiem do 
Wojewody Wielkopolskiego o powołanie komisji ds. szacowania szkód. Sprawa jest na tyle pilna, że 
widzimy co się dzieje. Za 3 tygodnie pewnie będą żniwa, w ciągu tych 3 tygodni powinna ta komisja zostać 
powołana.  

Druga sprawa dotyczy Dożynek Powiatowych. Radny prosił w imieniu rolników, Izb i Kółek 
Rolniczych o wyjaśnienie, co z dożynkami, aby informacja przekazana była na zewnątrz. Rozumie, że jest 
pandemia, że są obostrzenia, stąd rolnicy nie upierają się aby organizować coś na siłę, natomiast 
informacja w eter pójść powinna, jeśli chodzi o decyzję. Jeżeli Dożynki Powiatowe się nie odbędą, to radny 
prosił, aby w miesiącu wrześniu zamówić mszę za zbiory 2021 roku. Jakieś na pewno te zbiory będą. 

Trzecia sprawa, to sprawa która coraz bardziej nabrzmiewa, ciągnie się od dłuższego czasu,   
a dotyczy Wydziału Architektury i Budownictwa w Delegaturze w Trzciance. Jest pond 450 
poszkodowanych, którzy w tej chwili wzywani są do  Nadzoru Budowlanego jako przestępcy. Radny brał 
udział w jednym z takich spotkań w Nadzorze Budowlanym. Ci ludzie załatwiali wszystko w dobrej wierze, 
załatwiali wszystko w Urzędzie jakim jest Delegatura Wydziałów w Trzciance, a nie w lesie, czy restauracji. 
Starostwo Powiatowe nie może „umyć rąk” od tej sprawy. Ci młodzi ludzie wzięli kredyty na 15-20 lat, 
wzywani są bo banku, mają pozwolenia na budowę, są na jakimś etapie budowy, a jak sprawa na dzisiaj 
wygląda, to wszyscy pewnie wiedzą, a jak nie wiedzą, to Pan Krzysztof S. za to wszystko jest 
odpowiedzialny. Doprowadził do sytuacji takiej, że chciał skrócić drogę nie przekazując właściwych 
dokumentów do właściwego obiegu. Ludzie, którzy szli do urzędu, szli tam w dobrej wierze, a dzisiaj 
wyglądają jak przestępcy. Będąc na spotkaniu w Nadzorze Budowlanym radny nie wie, czy Pani inspektor 
nie została o tym poinformowana, bo odniósł wrażenie, że Pani Inspektor, myślała, że to wszystko zostało 
załatwione „pod stołem”. Tak nie było, rozmawiał z wieloma ludźmi, którzy mają świadków, że to 
wszystko odbywało się w biurach urzędu powiatowego. Radny zwrócił się do Starosty, że coś z tym 
tematem należy zrobić, bo dzisiejsza informacja jest taka, że jeżeli nic nie zostanie zrobione, to ludzie się 
wspólnie dogadają i złożą sprzeciw zbiorowy przeciwko Starostwu Powiatowemu. Radny uważa, że kilka 
rzeczy można uzgodnić z Wojewodą Wielkopolskim, z Nadzorem Budowlanym, że należałoby szybko 
podjąć jakieś kroki bo na tych ludzi, z którymi był w Nadzorze Budowlanym nałożona została kara 50 tys. 
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zł. Tutaj nie ma odwołania, bo żeby poszedł ciąg dalszy musi być kara zapłacona, a później ewentualnie 
prośba do Wojewody, aby karę umorzył. Sprawa jest pilna i na szybko do załatwienia.  

Przewodniczący Rady zauważył, że kwestie przez radnego Białoskórskiego poruszone są bardzo 
istotne i rzeczywiście należałoby tu pewne kroki podjąć.  

Starosta ustosunkowując się do wypowiedzi radnego Białoskórskiego stwierdził, że sprawa jest 
bardzo poważna i ważna. Organy ścigania tą sprawa się zajmują, a to co zostało tu w telegraficznym 
skrócie przedstawione, istotnie tak wygląda. Nadzór Budowlany jako „Policja Państwowa Budowlana” 
postępuje tak a nie inaczej. Sprawy karne i postepowanie karne z jednej strony, z drugiej strony 
postepowanie administracyjne. Istotnie Ci ludzie tutaj winy nie ponoszą, przyszli do urzędnika 
samorządowego, a on zrobił jak zrobił, stało się, ale nie może być ofiar tego tupu działania. Starosta 
postara się porozmawiać z Wojewodą Wielkopolskim, ze służbami Wojewody, jak postępować w takiej 
sytuacji, aby nie krzywdzić tych którzy nie zawinili. Jaki będzie tego efekt, o tym Starosta radnych 
poinformuje.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy Powiatowy Nadzór Budowlany nie ma żadnego kontaktu   
z Wydziałem Budownictwa, że nic nie wie o tej sprawie?  

Starosta odpowiedział, że ma kontakt, to nie jest tak, ze nic o tej sprawie nie wie. Wiadomo komu 
Nadzór Budowlany podlega i jakimi przepisami się kieruje, dlatego tutaj zasadna jest rozmowa na szczeblu 
wyższym niż powiatowy, tym bardzie, ze jesteśmy związani decyzjami prokuratorskimi.  

Przewodniczący Rady zgodził się z tym, że nie mogą cierpieć ludzie, którzy w tej sprawie winy nie 
ponoszą.  

Ad.25 

Sprawy różne. 

 Przewodniczący Rady przekazał radnym informację, że w okresie wakacyjnym nie planuje 
zwołania Sesji, najbliższa Sesja planowana jest w miesiącu wrześniu br., chyba, że wydarzy się sytuacja,   
w której konieczne będzie podjęcie decyzji przez Radę Powiatu. 

 Starosta prosił radnych, że gdyby zaistniała potrzeba zwołania Sesji w okresie wakacyjnym,  
 o przybycie na Sesję, aby móc podjąć konieczne decyzje.   

Ad.26 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XXVIII Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 15.25, dziękując radnym za dyscyplinę czasową i merytoryczne postepowanie oraz życząc 
wszystkim bezpiecznych wakacji. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 
Małgorzata Pompała 

 

 

                                                                                              


